
RAPORTTI ALUEEN / LOHKON / TOIMIKUNNAN / TYÖRYHMÄN 
TOIMINNASTA EDELLISEN HALLITUKSEN KOKOUKSEN JÄLKEEN

Alueen / Lohkon / Toimikunnan  / Työryhmän nimi

IV alue 3. lohko
Työvaliokunnassa lpj-edustaja

Raportin laati (nimi + pvm)

lpj Pirkko Kokkonen 1.2.2022

Ohje raportista ja sen lähettämisestä
Raportin pituus saa olla enintään yksi sivu.
Lähetettävä sähköpostina piirisihteerille kokouskutsussa mainittuun pvm. mennessä.  
Mikä on alueen/lohkon/toimikunnan / työryhmän tilanne (edellisen hallituksen kokouksen jälkeen) ja 
lähiajan tavoitteet? 
 
LC Suolahti ei toistaiseksi kokoonnu, joten klubivierailua en ole voinut tehdä. Jäsenilmoitukset on tehty tältä 
kaudelta. Jäsenmäärä on 19.

LC Äänekoski&Kotakennäs on ilmoittanut klubin virkailijat MyLCI:hin sekä myös tehnyt jäsenilmoitukset.  
Klubissa on 21 jäsentä. 

LC Sumiaisten jäsenmäärä on nyt 19, kun klubiin on saatu yksi jäsen lisää. LC Äänekoski/Helmiin on 
palannut yksi aiemmin eronnut jäsen. Helmin jäsenmäärä on nyt 12.

LC Konnevesi lopetti toimintansa, jäseniä oli 14.  Vierailin päättämiskokouksessa joulukuun lopulla.

Klubivierailut keväällä on tarkoitus tehdä LC Sumiaisiin sekä LC Äänekoski&Kotakennäälle.  

Aluefoorumit pidettiin marraskuussa Hankasalmella/lpj Tapani Laukkanen, Muuramessa/lpj Mikko Kauranen, 
Vilppulassa/lpj Toivo Aliranta, Keuruulla/lpj Mauri Koskela ja Viitasaarella/lpj Eero Pulkkinen.
LCIF-koordinaattori Toivo Lehtinen ja GMT Olavi Vesanen osallistuivat kaikkiin foorumeihin. 
1. VDG Markku Kauppinen osallistui I ja III -alueiden foorumeihin, itse osallistuin II ja IV -alueiden 
foorumeihin. 
Klubien osallistumisinnokkuus vaihteli suuresti eri aluefoorumeissa.

Mitä asioita alue/lohko/toimikunta / työryhmä esittää hallituksen päätettäväksi?
.

Mahdollista muuta huomioitavaa.

Kevään aluefoorumit pidetään joko normaalina kokouksena tai etänä nettiyhteyksien kautta. Päätös tehdään 
tapauskohtaisesti.


